
Z á p i s n i c a 
 

z 6. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 13.03.2020 

 

Počet poslancov : 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

   Program :  

 

1. Otvorenie ,  schválenie programu schôdze. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie. 

3. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 

4. Plnenie rozpočtu obce za rok 2019. 

5. Zúčtovanie obecnej zabíjačky. 

6. Rôzne. 

7. Diskusia. 

8. Návrh na uznesenie 

      11.   Záver 

 

 

1. Otvorenie : Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Bijalko Ján. Prítomných 

privítal a oboznámil s programom schôdze.  

 

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie .  

Za zapisovateľa bol zvolený Ľuboš Majdák, za overovateľov boli zvolení Peter Slota 

a Anna Valkučáková. 

Do návrhovej komisie boli zvolení Róbert Slota a Marián Leškanič.  

Za : 6 poslancov 

Proti: 0 

Počet poslancov pri hlasovaní: 6 

 

3. Kontrola uznesenia  z predchádzajúceho  zasadnutia. 

Starosta obce skontroloval uznesenie z predchádzajúcej schôdze a konštatoval , že 

v ňom neboli uložené žiadne  úlohy. 

Za : 6 poslancov 

Proti : 0 

Počet poslancov pri hlasovaní : 6 

 

4. Plnenie rozpočtu za rok 2020. 

Členom OZ bolo doručené plnenie rozpočtu obce za rok 2019  týždeň pred konaním 

schôdze. Poslanci Leškanič a R.  Slota mali výhrady k niektorým navýšeným 

položkám rozpočtu,  bolo navrhnuté aby kontrola plnenia rozpočtu sa robila po 

každom štvrťroku. OZ zobralo stanovisko HK k plneniu rozpočtu. Po pripomienkach 

OZ  bolo plnenie rozpočtu schválené.   

      Za : 6 poslancov 

Proti : 0 

Počet poslancov pri hlasovaní : 6 

 

 



5. Zúčtovanie obecnej zabíjačky. 

Starosta obce prečítal a predložil zúčtovanie obecnej zabíjačky , po krátkej diskusií 

bolo zúčtovanie schválené.    

Za : 6 poslancov 

Proti : 0 

Počet poslancov pri hlasovaní : 6 

 

 

6. Rôzne –  

- Starosta  informoval o príprave osláv „ Dňa matiek“ termíne a potrebe kultúrneho 

programu. 

- R. Slota kritizoval úroveň zimnej údržby a navrhoval potrebu zlepšenia. 

- Starosta obce informoval o postupe a priebehu majetkového vysporiadania  

pozemkov pre výstavbu nájomných bytov.  V diskusií k tomuto bodu  zazneli  

názory na výber lokality a na rýchlosť majetkového vysporiadania. 

Bolo navrhnuté vypracovanie štúdie bytových domov v obidvoch lokalitách.     

Za : 6 poslancov 

Proti : 0 

Počet poslancov pri hlasovaní : 6 

 

7. Diskusia. V diskusií jednotlivý poslanci navrhovali vecí na zlepšenie činnosti OZ 

potrebu vypracovania a zverejnenia  cenníka prenájmu sály, DN a   zapožičiavania 

náradia.  

 

8. Návrh na uznesenie.  

Člen návrhovej komisie M. Leškanič prečítal návrh na uznesenie ktorý bol bez 

pripomienok schválený. 

            Za : 6 poslancov 

Proti : 0 

Počet poslancov pri hlasovaní : 6 

 

9. Záver. Po vyčerpaní programu schôdze starosta obce schôdzu ukončil. 

 

 

Overovatelia: 

         Ing. Bijalko Ján  

            starosta obce 


